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Beijing Jiaotong University 

	


证明

北京交通大学计算机与信息技术学院博士研究生XXXX（出生日期   年   月  日，护照号    ），自2017年8月22日至2017年8月27日赴德国马格德堡参加“第十六届数字取证和水印国际会议”（IWDW2017），该生在德国所需费用由北京交通大学(根据实际情况填写此处)负担，我们确保他将遵守当地法律法规，在访问结束后按时回国，我校为其保留其学籍。 
特此证明！


















导师签字：
                    北京交通大学
计算机科学与技术学院
2017年6月22日
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Beijing Jiaotong University 

	


June 22, 2017
    Dear Visa Officer, 

This document is to certify thatXXXXX, male, born on XXXX，is a student of Beijing Jiaotong University. He is going to attend 16th International Workshop on Digital-forensics and Watermarking (IWDW 2017) from August 22 to August 27, 2017. We confirm he will obey the local laws and regulations. All expenses during the trip will be covered by Beijing Jiaotong Unversity(根据实际情况填写此处). We will remain his student status during his visit in Germany. He will come back to China on schedule.  

Thank you for your kind attention. Please feel free to contact us if you have any questions.
Sincerely yours,

导师签字
导师姓名

School of Computer Science and Technology.

Beijing Jiaotong University,
Shangyuancun No 3,Haidian District 
Beijing 100044, P. R. China
Email:

Tel:
